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Styrelsemöte 

 
Närvarande: Emil Larsson, Caroline Mollmyr, Gunnar Andreasson, Mathias 
Lennartsson, Sauli Hakkarainen, Bo Melvås, Linda Claesson 

 
1. Mötet öppnas 

 
2. Föregående protokoll 

 
 Solceller kvarstår 
 
 Det nya nätverket är på plats, ska täcka hela hallen. Vi kommer undersöka 

möjligheten att göra två olika nätverk, det ena med lösenord för arrangörer och ett 
öppet för besökare. Visst ytterligare arbete är planerat när alla delar kommer. Det 
gamla nätverket är inte längre tillgängligt.  

 
 Vi avvaktar lite med uppdatering av passersystemet då kostnaden har ökat 

markant.  
 

 Vi behöver kolla över centralen till brandlarmet och troligen byta ut centralen, 
kostnad ca 15000–20000. Mathias ansvarar för att kolla över. 

 
3. Ekonomi 

 
 Ekonomin är fortsatt god. 
 Vi kommer få en högre elkostnad nästkommande år då vårt elpris ökat. 
 Förslag att ge visst budgetansvar till hallansvarig för löpande mindre inköp. 
 Vi behöver söka stöd för vår installation av 2 laddstolpar vid Allhallen senast 

under Juli månad hos Naturvårdsverket. Vi uppdrog åt vår kassör Anders Glemfelt, 
600930-6298, att åtgärda detta. Han företräder föreningen och är firmatecknare. 

 Punkten om ansökan hos Naturvårdsverket ovan förklarades för omedelbart 
justerad. 

 
4. Uthyrning och arrangemang 

 Vi håller på att uppdatera regler och riktlinjer vid uthyrning av hallen för att skicka 
ut till hyresgäster framöver. 

 En inventering av utrustning i Allhallen sker för att vi ska veta vad vi har.  
 En del ströarrangemang har varit inbokade.  
 Hallen är inbokad i samband med riksdagsvalet i höst.  
 Vi undersöker med Susanna om hon kan ansvara för flagghissning på allmänna 

flaggdagar framöver. 
 



5. Gymmet 
 En spegel i gymmet är trasigt i ett hörn, vi avvaktar åtgärd. 
 Nya mattor är inköpta. Lite övrig utrustning är inköpt och utbytt.  
 Det nya löpbandet är på plats i gymmet, ska sättas ihop.  

 
6. Övriga frågor  

 Pumphuset 
Pumpen är utbytt nu, tryckströmbrytaren är också bytt. Hydrofortank är ännu inte 
bytt, inte heller filterna är utbytta än. Det är påtalat till entreprenör att det måste 
åtgärdas. Vi har bara partikelfilter inkopplade, vattnet går inte genom de stora 
gamla filtrerna då tryckströmbytaren är felaktigt satt. Fungerar bra med vattnet till 
villorna. 

 Städning sommaren 
Susanna kommer fixa med checklista inför sommarstädningen. Främst fokus på 
gymmet. 
- V 27 Emil 
- V 28 Bo 
- V 29 Mathias  
- V 30 Anders 
- V 31 Sauli 

 Inbokning av strategihelg till hösten, datum bestäms vid nästa styrelsemöte. 
 

7. Nästa möte 
  30 augusti kl 18.30 i Allhallen, Sauli ansvarar för fika. 


